

نداء من أجل الوحدة والعمل المشترك لإنجاز أهداف الثورة السورية

بينما يتصدى شعبنا بكل إمكانياته وطاقاته للنظام المוגل في القتل والجريمة، يقوم هذا الأخير مستخدماً آخر أدواته وشببته، ومستعيناً بحلفائه بحرب نفسية قذرة تستهدف معنويات شعبنا والصف الداخلي لثورتنا ومجلسنا الوطني من خلال بث الشائعات والأخبار الكاذبة وتحريف المواقف ونشر المعلومات المحرفة والإساءة للشخصيات الناشطة في الإطار الوطني

لقد عمل النظام والمتعاونون معه، المعروفون بتاريخهم في التعامل مع أجهزة الأمن والاستخبارات، في الآونة الأخيرة، على نشر أخبار كاذبة ومحرفة طالت عدداً من ناشطي الثورة السورية والشخصيات القيادية في المجلس الوطني السوري بهدف إشغال الرأي العام عن المواجهة مع النظام الدموي، وخلخلة الصف الوطني، وإضعاف المعنويات، وتقويض الثورة وأدائها الميداني المتصاعد. وكان وعي شعبنا أكبر من هؤلاء ومكرهم وخططهم الخبيثة، ومحاولاتهم المكشوفة مهما كانت الوسائل والأدوات التي استخدموها

إن المجلس الوطني السوري الذي ارتأى فيما سبق توجيه جهده وطاقته نحو المواجهة الرئيسية مع النظام وعدم الانشغال بأي مواجهات جانبية، يتوجه اليوم إلى شعبنا وشباب ثورتنا بالتأكيد أن حملة بث الشائعات بلغت مرحلة متقدمة بمشاركة النظام وحلفائه الإقليميين وعملاء أجهزته، مما يستوجب الحذر وحرص الصف الوطني ومنع أي اختراق مهما كانت طبيعته

لقد عمل النظام مؤخراً على كتابة مقالات زائفة تتعرض لعدد من قياديي المجلس الوطني وشخصيات المعارضة السورية، وإذاعة أشربة جرى تحريف مضمونها، ونشر تعليقات تنال من السمعة الوطنية لبعض الناشطين، حيث تعرض رئيسه ومسؤولو العلاقات الخارجية ومسؤوله الإعلامي وغيرهم لحملة اتهام وتضليل زائفة. وكان الهدف من ذلك حرف ثورتنا عن مسارها وإحداث شرخ داخلي يعطي النظام فرصة الانقضاض على الثورة وتقويض منجزاتها في لحظة مفصلية تقترب فيها من تحقيق أهدافها بعون الله

وإزاء ذلك فإن المجلس الوطني السوري يحث جميع أعضائه ومناصريه على التماسك من أجل الوحدة والعمل المشترك، وزيادة الضغط على النظام واعتبار أن ما يصدر عن المجلس من بيانات وتصريحات يمثل مواقف الكتل والهيئات والأفراد داخله، وأي حديث خلاف ذلك لا يمثل موقف المجلس الذي يجدد التزامه أمام الشعب وثورته بانتهاج مبدأ الشفافية والصراحة في طرح كافة القضايا ومعالجتها وصولاً إلى بناء سورية الديمقراطية الحرة الكريمة

رحم الله شهداءنا الأبرار وكتب الشفاء لجرحانا والحرية لأسرانا ومعتقلينا

21 شباط 2012

Press Release

SNC Appeals for Unity and Joint Action to Achieve the Goals of the Syrian Revolution

Our people are courageously facing a murderous regime, which has, in addition to its crimes, launched yet another attack tactic using mercenaries and allies in a dirty psychological war that targets the morale of our people, our Revolution, and the Syrian National Council (SNC). Regime operatives are disseminating rumors, false news, distorted information, and fake positions, and launching personal attacks at key Revolution figures.

The regime and its supporters, who have a history of corroboration with security and intelligence forces, recently disseminated false and distorted reports that target Syrian activists and leading figures in the SNC. Their clear intent has been to sway public opinion, shake internal ranks among activists, weaken morale, and undermine the Revolution and its increasingly effective performance on the ground. Regardless of the regime's tactics and methods, the Syrian people have proven to be well aware of these malicious attempts and plans.

The SNC has, in the past, concentrated its efforts on confronting the Assad regime rather than being concerned about side confrontations. However, the SNC now turns to our people and the Revolution's youth to state that the regime's campaign of slander, in collusion with regional allies and thugs, has reached a critical stage. This is a time that requires caution, unity of voice, and prevention of confrontation.

The Syrian regime has published false articles attacking a number of SNC officials and other Syrian opposition figures, and has spread misleading videos and comments undermining the reputation of some activists. These victims have included the SNC President, the head of the Foreign Relations Bureau, the head of the Media Department, and other SNC members who have faced a ferocious campaign of false or misleading accusations. The goal has been to sideline our Revolution and cause internal cracks that might give the regime an opportunity to cripple our Revolution and undermine its achievements at a stage where it is inching closer to achieving its goals.

In the face of the regime's systematic attacks, the SNC urges all members and supporters to maintain unity and take joint action. We will increase pressure on the regime and consider statements and positions issued by the SNC as representative of the individuals and blocs within its membership. Any other statements do not represent the SNC.

The SNC further reaffirms its commitment to the people of Syria and the Revolution, and will continue to observe full transparency and openness in all matters leading to the establishment of a free, proud, and democratic Syria.

May God have mercy on our fallen heroes, heal our wounded, and free our detainees.

February 21, 2012

For more information please email: info@syriancouncil.org

